

Protokoll vid möte 2022-03-02

Mötestid: 17:15-19:00

Plats: TP41 och Zoom



1. Mötets öppnande	Gry Björkman öppnade mötet kl. 17:17.
2. Val av justerare	Lisa Trange och Jonas Larsson valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Simon Hertzman och Emma Eriksson adjungerades.
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro	Gry Björkman Lisa Trange Jonas Larsson Fanny Lundgren Hamrebjörk My Rydgren
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll har inte godkänts, My Rydgren har inte lyckats logga in på sin mail för att se dokumentet och revidera det. Ska åtgärdas efter mötet.
8. Avstämning föregående möte	Gry: Ska kolla upp datum för när allt(dokument) ska skickas in. Kolla vilka evenemang som ska genomföras senare i vår. OK. Niklas: Ska gå kassörråd. Börja kolla hur man gör nästa års budget. - Cristoffer: Fortsätta med allmän marknadsföring, planera ovveinvigning. Se till att alla föreningar inte kör samma lek på ovveinvigningen. Se om det kan motiveras att göra enkäten. - Lisa: Marknadsföra undersökningen på Instagram. AMO-råd, GU-råd. Typ OK.

	<p>Jessica: -</p> <p>Manuel: Påbörja planeringen inför det nya projektet. -</p> <p>Jonas: Få ut marknadsföring om hemmissionering. Ska vara med på informationsmöte med basårsstudenter. Typ OK.</p> <p>Fanny: Hitta datum för pluggfrukost. OK.</p> <p>Garry: -</p> <p>My: Ska fixa marknadsföring för sökperioden för EDGB-LOGIN. OK.</p>
9. Projektledare LOGIN	<p>My: Har möte med projektledargruppen på fredag, hur det ska gå tillväga med ansökningar och intervjuer m.m.</p>
10. General Familjen	<p>Simon: Typ som förra veckan. Skiftesgruppen är igång och har börjat sitt arbete. Vårkravallen är i helgen, ovveinvigning är på fredag, har fixat två aktiviteter till det. Escort kollar så att deras fulvinsrunda inte krockar med Familjens, vilket efter diskussion kommer det fram till att de inte krockat.</p>
11. Festerichefer	<p>3Cant Iris: -</p> <p>Escort Emma: Ovveinvigning på fredag, två stationer ska hållas. Mini-skifte på lördag. Börjat komma igång med mötet inför det stora skiftet. Examenssittning har fått preliminärt datum, undrar om de behöver äska för marknadsföring osv. Det beroende på vart sittningen kommer att hållas, de kan äska om sittningen är på Trappan. Sektionen rekommenderar att höra av sig till Niklas Berkesten då han inte är närvarande på mötet.</p>
12. Event	<p>Jessica: -</p>
13. Kassör	<p>Niklas: -</p>

14. Info & PR	Cristoffer: -
15. Alumniansvarig	Manuel: -
16. Arbetsmiljöombud	<p>Lisa T: GU-råd; möjligtvis kommer möjligheten till omtenta tas bort i mars och oktober, diskuteras. Mer samlade omtenta-tillfällen, inte lika utspritt över året, argumentet mot är att det kan vara dåligt om man har flera omtentor. Alternativa lösningar ska diskuteras. Diskuterade standarden över borttagna kurser, hur man gör om man måste komplettera kurser även fast de är borttagna. Om man kuggar ex-jobbet diskuteras det att det ska erbjudas mer handläggningstid. Sektionen får gärna äska nämnden för spons till jubileumet i höst, eftersom vi har flertal jubileum i år kan detta vara bra.</p>
17. Ordförande	<p>Gry: Börjat planera inför våren, sett över stadgarna. 31a maj måste vårmötet senast vara. Valberedningen ska kontaktas, så ansökningarna kan komma ut i rätt tid. Har Escort börjat planera inför Escorts vårmöte?</p> <ul style="list-style-type: none">- Escort ska se över det nästa vecka.- Festerichef ska presenteras på sektionens vårmöte- Emma meddelar nästa kvällsmöte <p>Fanny: Börjat inventera förrådet och ska påbörja planering inför pluggfrukosten.</p>
18. Rekrytering	<p>Jonas: Mitten på mars öppnar ansökan till universitet, basårsmöte var i veckan. Imorgon är det frågestund med Ebergymnasiet. Inväntar svar från Niklas Berkesten angående pengar på Logistikresan.</p>
19. Studienämndsordförande	Garry: -
20. Övriga frågor	<p>Fanny: Mycket arbete på Garry, kan vi avlasta hans arbete? Han har meddelat kursrepresentanter att han inte har tid att utvärdera alla kurser, vore surt</p>

	<p>om alla kurser inte kan utvärderas. Han meddelar att han tänker bara utvärdera SL och FTL, frågat KTS om det finns kurser som programmet vill utvärdera.</p> <ul style="list-style-type: none">- Nämnden vill att vi ska utvärdera så mycket som möjligt. Planen innan Garry blev invald, var att Fanny skulle hjälpa till. Fanny och Jonas kan hjälpas åt att se till att alla kurser blir utvärderade, de ska kolla med Garry vad som de kan hjälpa till med. <p>Gry: Styrelsen ska träffas 17:45 på fredag för att förbereda inför ovveinvigningen, Ettan kommer 18:00 och går från Mellan Husen 18:15. Föreningar för komma vid den tiden då också om de vill, men inget krav. Cristoffer styr upp mer specifikt logistiken kring alla stationer och föreningar.</p>
21. Att göra till nästa möte	<p>Gry: Lagt upp en plan inför mötena, och sett över vilka dokument som ska vara med.</p> <p>Niklas: -</p> <p>Cristoffer: -</p> <p>Lisa: AMO-råd. Marknadsföra undersökningen.</p> <p>Jessica: -</p> <p>Manuel: -</p> <p>Jonas: Vara med på informationsträff för gymnasiet. Publicera marknadsföring om hemmissionering.</p> <p>Fanny: Ska ha inventerat det andra skåpet i förrådet. Beställt mat från Subway och fika från Studentfikat.</p> <p>My: Fixat sin mail. Dra igång sökperioden för EDGB-LOGIN.</p> <p>Garry: -</p>
22. Nästa möte	<p>Nästa träff: Nästa lunchmöte är: 2022-03-09</p>

	Nästa kvällsmöte är: 2022-03-30
23. Mötets avslutande	Gry Björkman avslutade mötet kl. 17:49

Protokoll fört av:

Fanny Lundgren Hamrebjörk

.....

Justering:

Gry Björkman

.....

Lisa Trange

.....

Jonas Larsson

.....